
Styremøte i Raseklubben for  
Italiensk Spinone og Bracco Italiano/RISBI 
Sted: Teams. 
Tid: 24.02.2025, kl 20.00 – 22.00 
 
Til stede; 
Ragnhild Landheim (spinone og bracco)  
Tina Pedersen Michalsen (bracco)  
Hans-Ole Stenbro (bracco)  
Elisabeth Stokvold (bracco) 
Ingeborg S. Mellgren Mathiesen (spinone) (referent) 
 
Forfall;  
Ane Bergan Fjellanger (spinone)  
Olav Løkken Reisop (bracco)  
 
 
 
 
AGENDA: 
1. Økonomi og medlemmer generelt (fast post) 

• Kassabeholdning: kr 15 281,-.  

• Medlemmer: 41 stk, 37 hovedmedlemmer og 4 husstandsmedlemmer. Vi takker for at dere ønsker 
å være medlem i vår klubb og ønsker nye medlemmer velkommen! 

• Husstandsmedlemmer meldes direkte til Ragnhild Landheim, men hovedmedlem må være 
medlem i NKK og RISBI. 

• Vippsnummer #858733 

• Epost til RISBI: post@nrisbi.no 

• Hjemmeside RISBI https://nrisbi.no.  
 
2. Informasjon  

• Generell informasjon fra leder/nestleder vedrørende uttredelse fra styret og punkt som følges 
opp av nåværende leder/nestleder etter årsmøtet, dersom det er ønskelig fra medlemmer og 
styret. 

 
3. Årsmøte 20. mars 2025 og klargjøring av årsmøtepapirer 

• Styret tar kontakt med valgkomiteen og ber dem komme med forslag til møteleder og referent 
på årsmøtet. (Ingeborg) 

• Bekjentgjøring av årsmøte, OK. (Ingeborg) 

• Innkalling med årsmøtepapirer senest to uker før årsmøtet: (Ingeborg sender ut før frist 5. 
mars). 

• Årsberetning 2024-2025 RISBI (I prosess) 

• Regnskap med revisors beretning. (Ragnhild og revisor, OK) 

• Nytt budsjett (Ragnhild og styret, OK). 

• Innkomne saker: Forslag til fem saker var innkommet før fristen gikk ut. Styret gikk gjennom 
disse og kom med forslag til innstilling til årsmøtet. Forslag vedrørende terminliste ble tatt ut, 
da dette allerede er lagt inn på klubbens hjemmeside. 

• Valgkomiteen har kommet med forslag til innstilling til de ulike verv.OK 

 

mailto:post@nrisbi.no
https://nrisbi.no/


 
4. Årsvinnere 2024:  

• Styreleder tok opp tråden fra i høst for mestvinnende liste; Utstilling, Prøver, Agility, 
Rallylydighet, Spor, Lydighet, mm.  

• Håpet er at man på sikt også får til et allsidighetstrofé for å vise bracco italiano og spinone 
italianos allsidige bruksegenskaper i praksis.  

• Hans Ole regner ut samlet poeng for utstillinger 

• Tina regner ut samlet poeng for prøver, agility, lydighet mm 
 

5. Rasespesial 27.- 29. juni 2025; Apportprøve og dobbelutstilling:  

• 27. juni: Apportprøve for gruppe 7 på Buhol 

• 28-29 juni dobbelutstilling for bracco og spinone på Grendehuset.  

• Dette blir en hyggelig sosial sammenkomst både for de som ikke ønsker å stille hund og de som 
stiller på prøver og utstillinger. Det viktigste er å møtes og å ha det hyggelig sammen i og utenfor 
ringen! Er det noen som kan tenke seg å hjelpe til, så vær så snill å si i fra! Vi er svært takknemlige 
for det! 

• Hovedansvar for organisering av apportprøve og utstilling etter årsmøte (Styret, Elisabeth, 
Ingeborg) 

• Programmer for apportprøve og utstilling, norsk og engelsk, markedsføring mot utenlandske 
klubber, Ingeborg OK 

• Oppdatering hjemmeside (Ragnhild) 
• Oppdatering Facebook (Ingeborg) 
• Dyrevelferdskontrollør utstilling og prøve (Kjetil) 
• Overnatting Maarud Gjestegaard, bestilling (Tina) 

• Frokost Maarud Gjestegård, bestilling (Tina 

• Grendehuset er bestilt (Inger Marie).  

• Jegermiddagen blir på Grendehuset der vi dekker festbord. Alkoholfritt kan kjøpes i kiosken. 
Ønskes alkohol, medbringes dette av hver enkelt til den lukkede middagen. Middagen bestilles 
fra Maarud Gjestegård (Tina). 

• Grilling fredag Maarud Gjestegaard, organisering, ta med egen grillmat (Tina). Drikke kan 
kjøpes på Maarud Gjestegaard. 

• Kiosk Utstilling og apportprøve (Inger Marie, Liv og Ingeborg) 
• Anvisning og skilting før prøve og utstilling (Oddvar, Haaken, Ingeborg) 
• Premier BIS/BIR/BIM/CK/HP/Avlsklasse og Oppdretterklasse; Utstilling og beste UK/AK 

apportprøve (Mariann og Hans Ole) 

• Premier til BIR/BIM/BIS utstilling (Ragnhild, Hans Ole og Mariann) 

• Premie Beste UK/AK (Ingeborg og Elisabeth) 

• Dommergaver, ringpersonell, medhjelpere (?) 

• Dekken med LOGO, følges opp av (Elisabeth og Ingeborg) 

• Selge lodd på apportprøve og utstilling (Ingeborg) 

• Premier til LOTTERI; Alle klubbens medlemmer 
 

6. Apportprøve 27. juni 2025 for hele gruppe 7, Buhol, Stangeskovene: 

• Fem dommere er på plass, to i reserve. (Elisabeth), OK. Styret ønsker dem varmt velkommen! 

• Overnatting dommere torsdag til fredag på Maarud Gjestegaard (Elisabeth organiserer med Tina) 

• Apportprøve, gjennomføring, båt og dommerkontakt, NKK repr, (Elisabeth) OK 
• Apportprøve, alle tillatelse og formaliteter fra grunneier, NKK, Nes kommune. Sendt, men avventer 

svar fra NKK og Nes kommune (Ingeborg) 



• Vi trenger frivillige til å trekke spor, roer til båt og skytter osv (Elisabeth) 

• Sekretariat, fotografering og premiering (Tina) 

• Sekretariat Ipad og skriver, skjøteledning og wifi. Bord og stoler (Ragnhild og Kjetil) 

• Bannere og plakater ved Sekretariat (Hans Ole leverer til Elisabeth) 
 

7. Rasespesial på Maarud Gjestegaard og Grendehuset, Sør-Odal 28.- 29. juni 2025: 

• To dommere, en ringsekretær og en skriver til utstilling (Styret) Styret ønsker dem varmt 
velkommen! 

• Maiken Gyldenhov Horn er dommerelev. Styret ønsker henne varmt velkommen! 

• Utstilling, Gjennomføring; Utstillingsleder!!! Kan ikke stille hund, eie hund som stilles, være i nær 
relasjon med noen som stiller hund, være forvert til hund som stilles. Kan ikke være 
ringpersonell. (Ingeborg forhører seg med KKFN, samt alle holder i tråden) 

• Hente/bringe dommer på Gardermoen torsdag; Styret ber medlemmer om å melde seg! 

• Rigging av ring, dommertelt på utstilling (Hans Ole og Mariann) Bord, stoler (Ragnhild og Kjetil) 
Har vi nok markeringsbånd uten fjorårets logo? 

• Fire premieringsfigurer i utstillingsring (Haaken og Ingeborg) 

• Sekretariat utstilling (Ragnhild og Kjetil) NB; Ipad og skriver til sekretariat og PC/Ipad til 
ringpersonell 

• Trykke program med LOGO fra hovedsponsor fór (Ragnhild) Deles ut til ringpersonell og selges 
ved parkering. 

 
8. Premier til loddsalg, viktig for klubben. 

• Styret oppfordrer medlemmer til å bidra med premier til utlodning på Rasespesialen for å styrke 
klubbens økonomiske handlingsrom. 
 

9. Avlsråd 

• Avlsrådet har ingen leder, men leder av RISBI, som også er rasekontakt for spinone, har fungert 
som dette, da ingen har ønsket å være leder. Avlsrådet er inndelt i rasekontakter for Bracco Italiano 
og Spinone Italiano. Ingeborg og Inger Marie har vært rasekontakt for Spinone og Elisabeth, Marit 
og Wenche for Bracco. Wenche sitter nå i Sunnhetsutvalget i NKK og man bør finne nye erfarne 
oppdretter/eiere som tilleggsmedlem til begge raser. Styret kommer med forslag til medlemmer. 

• I løpet av året har det kommet enkelte forespørsler til styret/avlsråd vedrørende helse, 
omplasseringer, kull og import. Forespørsler vedrørende kull er blitt videresendt til klubbens 
oppdrettere av rasene. To kull er blitt annonsert på klubbens facebookside. Styreleder og 
medlemmer har veiledet ved import av hund fra utlandet. 

• Oppdrettere er blitt bedt om å komme med informasjon om sin kennel. Dette er lagt ut på RISBIs 
hjemmeside (Ragnhild) 

• Avlsrådet har ikke hatt samlet aktivitet utover styreleders engasjement for rasenes helse og 
kontakt med andre klubber og oppdrettere i inn- og utland, i påvente av NKKs fremdrift 
vedrørende Avlsprogram og rasestrategier. Per februar 2025 holder NKK fortsatt på med de norske 
rasene, et arbeid som ble startet i april 2024. Mattilsynets forskrift om hundeavl skulle trådt i kraft 
i 2026, men blir trolig utsatt. Hverken styret eller avlsrådet har noen påvirkningskraft på 
fremdriften av avlsstrategiene for våre raser. 

• Elisabeth og Ingeborg fortsetter arbeidet i avlsrådet etter at de går ut av styret. Ingeborg følger 
opp påbegynt avlsprogram for Spinone sammen med spinonegruppen. Elisabeth følger opp 
avlsprogram for Bracco sammen med braccogruppen. Arbeidet samordnes for felles «Paraply» og 
samarbeid med NKK. 



• Ingeborg følger opp og utformer (i samarbeid med styret og avlsrådet) punkt til anonym 
helseundersøkelse. Vi har blant annet sett en økning av allergier mm de siste årene for begge raser.  

 
10. Jakttrening i Sverige 16-17 august 

• Det blir jakttrening hos Agneta Andersson og Red Garlic 

• Ansvarlig oppfølging (Ingeborg) 
• Trening lørdag og søndag, formiddag 3 timer, pause, ettermiddag 3 timer 

• Prøver å få til noe også fredag ettermiddag, 2-3 timer, dersom det er interesse for dette 

• Vi forsøker å finne felles plass for camping/overnatting, slik at det blir rimeligere og mer sosialt og 
at telt/små hytter/caravan kan benyttes. 
 

11. Medlemmer 
• Vi har nå 41 medlemmer og må arbeide for å bli flere og oppfylle krav om 50 stk. 
• Medlemmene ønsker flere sosiale lavterskeltilbud og gode treffpunkt. 
• Ansvarlig oppfølging (Styret) 
 

12. Dommerkonferanse i samarbeid med Klubben for Kontinentale Fuglehunder i Norge 

• Styret er positive, og Ingeborg har hatt dialog med Maria Lundberg i KKFN vedrørende 
dommerkonferanse for våre raser på Olavsgård ved Oslo. 

• Klubben har ikke økonomi til å dra dette alene, men fortsetter dialog for å klarhet i omfang og 
økonomi.  

• Dette skulle vært lagt til vår rasespesial, da vi allerede har meget erfarne rasespesialister på plass og 
mange hunder der man kunne gjort et utvalg for å vise styrker og svakheter (5-6 pr rase) 

• Dersom det er ønskelig, kan Ingeborg følge opp dette etter fratredelse av styreverv, ellers overtar det 
nye styret. 
 

13. Camp Villmark 4-6. april 2025 
• RISBI skal ha stand på Camp Villmark i år som i fjor. Dette har vært veldig populært for publikum 

og en meget god anledning til å vise frem våre raser. 

• Vi trenger flere medlemmer til vår stand! Det er både hyggelig og sosialt å møte medlemmer og 
hunder. 

• Kontaktperson og ansvarlig (Hans Ole) 
 

14. Forespørsel til NKK om statistikk for startende Bracco og Spinone på prøver i Norge gjennom 
tidene. 

• RISBI kontaktet høsten 2024 NKK for å få kunnskap om rasenes tilstedeværelse på jakt- og 
apportprøver gjennom tidene. Dette for å se hvordan de blir bedømt og jakter ut ifra kriterier for 
stående fuglehunder i gruppe 7. Fullstendig liste oversendt styret i februar: 
 

Bracco jaktprøve: Totalt 19 start på prøve i Norge gjennom tidene 
10.10.2016 L-AK3 DK02590/2013 Olympos La Mia A Carnevale 
 
Bracco Apport: Totalt 7 start på prøve i Norge gjennom tidene 
29.06.2024 AK2 SE25530/2019 Opus For Ensemble Filii Artemesias 
29.06.2024 AK2 SE29099/2019 Royalty Rocks Vega 
 
Fullkombinert:  
INGEN 



Spinone jaktprøve: Totalt 15 start på prøve i Norge gjennom tidene 
30.09.2000 L-AK3 00580/99 Donna Liberatas Diego 
01.10.2000 S-AK3 00580/99 Donna Liberatas Diego 
29.09.2001 L-AK3 00580/99 Donna Liberatas Diego 
26.10.2024 L-AK3 NO52797/21 Krokklettens Alchemilla 
 
Spinone apport: Totalt 8 start på prøve i Norge gjennom tidene 
29.06.2024 UK2 NHSB3287568 Stannamore Antonelle Rafaelle 
29.06.2024 AK2 SE62947/2021 Krokklettens Angelica 
 
Fullkombinert:  
INGEN 
 
Spinone. Bruk og lydighet: 
11.08-12.08.23.  NM-Rallylydighet. 1ste pris NO54333/20 Gamlebyens Joplin 

 
15. Eventuelt:  

• Ønske om å koordinere arbeidet og samarbeide med KKFN (Klubben for Kontinentale 
Fuglehunder) vedrørende prøver mm 

• Ønske om forutsigbarhet og langsiktighet med tanke på viktigheten av forvaltning av rasenes 
bruksegenskaper som Gr 7- hunder. Kontakt med KKFN og NFF vedrørende strategier. 
 

 


